



CITY OF BATTLE CREEK

CITY MANAGER - COMMUNICATIONS

မတ်လ ၂၆၊ ၂၀၂၀

ချက်ချင်းထုတ်ပြန်ရန်

သတင်းအချက်အလက်များ ပိုမိုသိလိုပါက Community Development Manager Chris Lussier ကို cplussier@battlecreekmi.gov သို့ ဆက်သွယ်ပါ။

COVID-19 ရောဂါဖြစ်ကစဉ်အတွင်း City ပရိုဂရမ်သည် အရေးပေါ်ပြုပြင်မှုများကို ကမ်းလှမ်းပါသည်။

BATTLE CREEK, Mich. — လာမည့်ရက် သတ္တပတ်များတွင် အုပ်ချုပ်ရေးမှူး၏ “Stay Home, Stay Safe” အမိန့်ကို လိုက်နာနိုင်ရန် Battle Creek မြို့သည် အိမ်နီးချင်းများအား အရေးပေါ်ပြုပြင်မှုများပြုလုပ်ရာတွင် ကူညီပေးရန် အသေးစား အိမ်ပြုပြင်ရေး အစီအစဉ်ကို အသုံးပြုနေပါသည်။

လက်ရှိအမိန့်သည် ဧပြီလ ၁၃ ရက်နေ့အထိ အကျုံးဝင်ပါသည်။

ရပ်ရွာဖွံ့ဖြိုးရေးဌာနသည် ဝင်ငွေနည်းသူများနှင့် အလက်အလတ် ဝင်ငွေရှိသော အိမ်ပိုင်ရှင်များအား ရေ၊ လျှပ်စစ်နှင့် အပူပေးစနစ်များ အရေးပေါ်ပြုပြင်မှုများကို ဖြေရှင်းရန်အတွက် Battle Creek ရှိ အိမ်နီးချင်းများကို ဤအကူအညီများ ကမ်းလှမ်းပါသည်။ ဝန်ထမ်းများက အခြားအရေးပေါ် ပြုပြင်မှုများကို တစ်ဦးချင်းအလိုက် စဉ်းစားသွားမည်ဖြစ်သည်။

ကန်ထရိုက်တာ (contractors) များရရှိနိုင်မှုအပေါ်မူတည်ပြီး မြို့တော်က ဤအစီအစဉ်များကို ကမ်းလှမ်းမည်ဖြစ်သည်။

ဤအရေးပေါ်အစီအစဉ်ကို ထောက်ပံ့ရန်အတွက် မြို့တော်သည် ၎င်း၏ အသေးစားအိမ်ပြုပြင်ရေးအစီအစဉ်ကို ပြုပြင်မွမ်းမံခဲ့ပါသည်။ ဤအချိန်အတောအတွင်း အိမ်ပိုင်ရှင်များသည် စီမံကိန်းအတွက် ကိုက်ညီသည့် ရန်ပုံငွေများ ထောက်ပံ့ပေးရန် မလိုပါ။ ဤအရာသည် ပုံမှန် လိုအပ်ချက်ဖြစ်ပါသည်။ အရေးပေါ် ပြုပြင်မှုကုန်ကျစရိတ်အားလုံးကို ဤပရိုဂရမ်က ပေးမည်ဖြစ်သည်။

ခွင့်ပြုပြီးသော်လည်း လုပ်ငန်းခွင်မစသေးသော လုပ်ငန်းများအပါအဝင် အစီအစဉ်အတွက် အရေးပေါ်မဟုတ်သည့် လျှောက်လွှာများကို ပုံမှန်လည်ပတ်မှု ပြန်လည်မရောက်မချင်း ရပ်ဆိုင်းထားပါသည်။

အရေးပေါ် ပြုပြင်မှုကို ရရှိရန် အောက်ပါ လိုအပ်ချက်များနှင့် ကိုက်ညီရမည်။

- သင်ပိုင်ဆိုင်ပြီး သင် အရေးပေါ်ပြုပြင်ရေးအကူအညီကို တောင်းခံသည့်အိမ်တွင်နေထိုင်ပြီး ၎င်းအိမ်သည် Battle Creek မြို့၏ ကန့်သတ်ချက်အတွင်းရှိရမည်။
- သင့်အိမ်သည် မြေငှားစာချုပ်အရ ဝယ်ယူထားခြင်းမဟုတ်ရ။

- သင်၏အိမ်ခြံမြေအခွန်များ ဆုံးရှုံးခြင်း၊ အသိမ်းခံလိုက်ရခြင်း မရှိရ။ (တစ်နှစ် သို့မဟုတ် တစ်နှစ်ထက် နောက်ကျခြင်း)
- သင့်တွင် လက်ရှိအိမ်ပိုင်ရှင် အာမခံ ပေါ်လစီ ရှိရမည်။
- သင်၏ အိမ်ထောင်စု ဝင်ငွေသည် သင့်မိသားစုအရွယ်အစားအတွက် သတ်မှတ်ထားသည့် အတိုင်းအတာအောက်တွင် ရှိရမည်။

အိမ်ထောင်စု အရေအတွက်	1	2	3	4	5	6	7	8
ဝင်ငွေ ကန့်သတ်ချက်	\$၃၅၉၅၀	\$၄၁၁၀၀	\$၄၆၂၅၀	\$၅၁၃၅၀	\$၅၅၅၀၀	\$၅၉၆၀၀	\$၆၃၇၀၀	\$၆၇၈၀၀

အသေးစားအိမ်ပြုပြင်ခြင်းလျှောက်လွှာကို <http://www.battlecreekmi.gov/185/Minor-Home- Repair-Program>.

သို့ရယူနိုင်ပါသည်။ စက္ကူမိတ္တူကို စာပို့စနစ်ဖြင့်ရလိုပါက ၂၆၉-၉၆၆-၃၃၂၃ သို့ သတင်းပို့ပါ။ ဝန်ထမ်းများသည် တတ်နိုင်သလောက် အမြန်ဆုံးတုံ့ပြန်မည်ဖြစ်ပါသည်။

ပြီးစီးသည့် လျှောက်လွှာကို sparker@battlecreekmi.gov သို့ ပေးပို့ရမည်၊ သို့မဟုတ် 10 N. Division St. ရှိ မြို့တော်ခန်းမ ၏ ကားရပ်နားရာနေရာရှိ ငွေပေးချေသည့် drop box သို့ပေးနိုင်ပါသည်။ ထို drop box တွင် စာအိတ်များလည်း ရရှိနိုင်ပါသည်။